
Schriftelijke vraag:
Vraagnummer: S-464 (19int05235)

Datum indiening: 4 DECEMBER 2019

Onderwerp: SUBSIDIE DORPSRAAD DRIEL

Naam indiener: DIA VENNIS

Aan de leden van het college van Burgemeester en Wethouders,

Inleiding/Aanleiding:
In een artikel in Dagblad De Gelderlander van 4 december 2019 hebben wij kunnen lezen 
dat over de nieuwe opzet voor de Dorpsraad 2.0 van Driel en het feit dat een van de 
inwoners van Driel “met subsidie van de gemeente is ingehuurd om de doprsraad opnieuw 
leven in te blazen, een dorpsontwikkelagenda op te stellen en actieve dorpsbewoners te 
verenigen”.

Bij de voorbereiding op de begrotingsbehandeling 2020 van 5 november 2019 hebben wij 
(schriftelijk) vragen gesteld over de oprichting van de stichting SamenDriel :
“In 2019 is stichting SamenDriel opgericht. Kunt u aangeven waarom is besloten dat in Driel 
een stichting het leven is geroepen ter vervanging van de ter ziele gegane dorpsraad? Welk 
verschil is er bijvoorbeeld ten opzichte van dorpsraad Oosterhout?”
Het antwoord was: 
“Inwoners zelf hebben deze stichting opgericht. Men wilde een nieuwe start maken en 
aangeven dat men anders dan de vorige dorpsraad als platform wil gaan werken 
(dorpsplatform SamenDriel is de volledige naam)”.

Op 3 september heeft de raad het College opdracht gegeven om “in samenspraak met raad 
en inwoners een gezamenlijke visie op inwoners en overheidsparticipatie te formuleren, een 
(nieuwe) participatiewijzer op te stellen en deze beiden te laten vaststellen door de 
gemeenteraad, uiterlijk op 1 april 2020”. Hiervoor is – blijkens de presidiumstukken – 
inmiddels door B&W besloten het extern bureau SIR uit Enschede in te huren voor 
procesondersteuning daarbij.

Onze vragen.
 
1. Verstrekt de gemeente subsidie aan de Dorpsraad Driel ?
     Zo ja, hoe hoog is het subsidiebedrag? 
2.  Op basis van welk beleid wordt deze subsidie verstrekt? 
3. Volgens het artikel wordt de heer Van Rooijen 1 dag in de week ingehuurd als 

adviseur. Door wie en voor welke periode wordt hij ingehuurd? Graag ontvangen wij 
van u een kopie van de opdrachtverstrekking (indien door de gemeente) c.q. de 
subsidietoezegging (indien de inhuur niet direct door de gemeente plaatsvindt).

4.  Hoe verhoudt deze betaalde inhuur zich tot de vrijwillige/onbetaalde inzet van vele 
andere vrijwilligers als leden en voorzitters van de verschillende wijk- en dorpsraden 
die hierbij als vrijwilliger ook hun professionele kwaliteiten inzetten? Hoe maakt u 
onderscheid tussen wat wel en wat niet betaald wordt en op grond waarvan?

5. Welke andere dorps/wijkraden ontvangen subsidie, welke bedragen en op grond van 
welk beleid?

6. In uw antwoord op onze vraag welk verschil er is tussen SamenDriel en bijvoorbeeld 

https://www.sir.nl/


     Dorpsraad Oosterhout bent u niet ingegaan. Kunt u aangeven wat het verschil is, 
bijvoorbeeld op het gebied van ondersteuning en financiering? Kunt u ook meer in het 
algemeen aangeven op grond waarvan u verschil maakt in de ondersteuning en 
financiering van wijk- en dorpsraden?

6.  Wat is uw reactie op het feit dat de voormalig voorzitter van wijkplatform Elst Oost 
aangeeft dat hij “begrepen heeft dat de gemeente af wil van wijkplatforms en 
dorspraden en burgerparticipatie op andere wijze wil vormgeven”1?

7. Herkent u het beeld uit het essay “Het is de gemeenschap, suffie” van LSA 
bewoners2 over de crisis in de wijkraden die ook landelijk speelt? Welke 
vernieuwingsopgave ligt in uw ogen bij de wijk- en dorpsraden en welke opgave bij 
College en gemeentelijke organisatie?

Gelieve hierop zo spoedig mogelijk een antwoord te geven,

Ondertekening:

Burgerbelangen Overbetuwe(BOB)

1 Tweet van 30-11-2019
2 https://www.lsabewoners.nl/wijkraden-het-kan-anders/ 
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